
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Rafa³a Muchackiego

na 54. posiedzeniu Senatu
w dniu 13 maja 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Z niepokojem przyj¹³em informacje prasowe dotycz¹ce przeniesienia produkcji samochodów marki

Fiat Panda, wytwarzanych w Tychach, do innych krajów.
W zwi¹zku z wp³ywem wielkoœci produkcji w fabryce na sytuacjê ekonomiczno-spo³eczn¹ mieszkañ-

ców województwa œl¹skiego i regionu Podbeskidzia, proszê o przedstawienie dzia³añ podjêtych i plano-
wanych w celu ochrony miejsc pracy osób zatrudnionych w Fiat Auto Poland.

Z powa¿aniem
Rafa³ Muchacki




